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E-styrets yttrande till motionen - Vinstdelning i Kajsabaren

Bakgrund

Styret anser att det finns ett bra syfte med det vi kallar för vinstdelning i Kajsabaren, men som
egentligen är en intäktsdelning. Vinstdelningen ger föreningarna som h̊aller pub ett erkännande
för det arbete som de lägger ned. Det skapar ocks̊a möjlighet för föreningar att jämna ut sin
budget om de av n̊agon anledning har extra utgifter kopplade till v̊ardslöshet, till exempel mycket
hög depp p̊a grund av d̊aligt städ i en lokal. Föreningen kan d̊a h̊alla en extra pub och f̊a in
pengar som kompenserar för utgifterna.

Som de flesta vet s̊a är dock all ekonomi p̊a sektionen centraliserad. Detta innebär att alla pengar
som sektionens föreningar tjänar in i slutändan hamnar p̊a samma konto. Däremot anser styret
att det finns ett tydligt symboliskt syfte med att föreningarna f̊ar belöning för det jobb de gör
och att föreningarna kan gottgöra för tidigare slarv. Detta innebär s̊aklart att KS har en extra
utgift, men det är en planerad utgift i KS budget och ska därför inte vara ett problem.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-styret

Att avsl̊a motionen.
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